



珍珠假期(馬)旅遊有限公司 www.pearlholiday.com

**PEARL HOLIDAY (M) TRAVEL & TOUR SDN. BHD.**

**Kajang (HQ)** KPL/LN 0354

Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,  
Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,  
43000 Kajang, Selangor.

Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868  
Email: enquiry.hq@pearlholiday.com

**Kuala Lumpur (Branch)** KPL/LN 5001

No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,  
Fraser Business Park, Off Jln Yew,  
55100 K.Lumpur.

Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758  
Email: enquiry.kl@pearlholiday.com

**Puchong (Branch)** KPL/LN 0354/3

No E-3-1, Blok E, Setia Walk,  
Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,  
47160 Selangor.

Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122  
Email: enquiry.pc@pearlholiday.com



- ◆ Upgrade 01 Seafood Meal At Hua Hin
- ◆ Upgrade to 4\* Hotel Hua Hin (Block out : 11 - 17 Apr 2018)

**PRIVATE 独立成团**

TOURCODE : 05BKH

\*\*\*Travelling Date Complete from 01/04/2018 to 31/10/2018\*\*\*

## 5D4N BANGKOK HUA HIN (GA) MIN 4 TO GO

### DAY 1 ARRIVAL BANGKOK

(-/-/-)

Upon arrival at Bangkok International Airport, you will be met by our representatives and will be transferred to your hotel.

### DAY 2 BANGKOK - HUA HIN

(B/L/D)

After breakfast, we will transferred to Hua Hin. Visit **The Venezia (Include Main Entrance Ticket Only)**, new attractions at Hua Hin Venice is known as a city that massively uses water transportation by using the canal as a traffic channel throughout the city. After visit to **Swiss Sheep Farm** Latest Hua Hin-Cha-am Roadside Attraction. It is located on a 20-rai plot in the bucolic countryside a few hours south of Bangkok. Continue to **Santorini Park (Include Main Entrance Ticket Only)**, brings a slice of the picture-perfect Greek island to Cha-Am. Next visit **Plearn Wan Village** to view Thai people old style lifestyle. Lastly, shopping at **Hua Hin night market**. Overnight in Hua Hin.

### DAY 3 HUA HIN

(B/L/D)

After breakfast, visit to **Hua Hin Railway Station** is Hua Hin's popularity began to increase in the 1920's as the railway line from Bangkok was constructed and King Rama VI built Klai Kangwon Palace as a summer retreat. After that, visit **Wat Huay Mongkol**, is home to the largest statue of the immensely popular Buddhist monk Luang Pu Thuat who was famed for his miracles. After proceed to **Khao Takiab Beach**, can enjoy scenic views looking out over Hua Hin and the Gulf of Thailand. Continue to Shopping at **Premium Outlet Cha-am**. Then, we will visit the famous **Chatsila Night Market**. Overnight in Hua Hin.

### DAY 4 HUA HIN - BANGKOK

(B/L/D)

After breakfast, visit to the famous yet the oldest **Damernsaduak Floating Market** is a very attractive place for tourists to see the old style and traditional way of selling and buying fruits, vegetables, etc., from small boats. Here you will be fascinated by boats of various shapes and sizes used by local merchants to ferry their goods. You will also see traditional Thai houses, the way they live and travel by boats. Continue visit **Maeklong Railway Market** is a unique local fresh market. Just before the train arrives in the town, the market stallholders have to pull back their awnings and remove their produce from the tracks. After arrival Bangkok, visit **Four Faced Buddha**, the Faces represents the Face of Peace and Health, Face of Good Fortune, Face of Good Relationships and Face of Protection against Evils. After Dinner, proceed to **Asiatique Riverfront**. The first and the biggest lifestyle project in Asia on the banks of the Chao Phraya River. Overnight in Bangkok.

### DAY 5 BANGKOK DEPARTURE

(B)

After breakfast, free at own leisure till transfer to airport for departure with a sweet memories.

Shopping Stop: **Gems, Leather Factory and Honey (Subject to change)**



## 5天4夜 曼谷华欣之旅 (地接) 4人成行

### 第一天 抵达曼谷

(-/-/-)

到达曼谷国际机场后, 由专业导游迎接转乘空调旅游巴士送回住宿酒店。

### 第二天 曼谷—华欣

(早/午/晚餐)

早餐后, 前往**威尼斯主题乐园(包含门票而已)** 被称为一个城市, 大量使用水通过了 城市的交通通道使用运河的运输。此外, 威尼斯还保留了传统卖场与美丽的雕塑周围的运河。前往充满田野色彩的**瑞士牧羊农庄**感受美如画的田园之美, 一大片绿色盈盈的草原, 大群白绵羊可爱的食相, 仿佛沉浸在童话故事场景。随后, 游览具有小希腊之称的**圣托里尼主题乐园(包含门票而已, 自费游乐设施)** 结合游乐、购物、娱乐和餐饮的复合式游乐设施包括摩天轮、木马旋转 和水上乐园等。续往 **Plearn Wan 怀旧村**, 窥探旧时的泰国生活。最后在**华欣夜市**享受购物时光。在华欣住宿。

### 第三天 华欣

(早/午/晚餐)

早餐后, 参观**华欣火车站**, 由于铁路线从曼谷修建及拉玛六世国王作为避暑胜地, 始于一九二零年便成为华欣的热门观光景点。接下来, 游览**龙普托庙**原本只是佛教僧侣的简易木造房屋, 經由第一代住持改建而成, 全泰国最有影响力的龙普托高僧, 儘管早已得道升天, 但各地顯靈傳說卻不曾中斷, 連龙普托中的巨型龙普托雕像落成, 更由泰国皇后親自到場揭幕, 可見泰國人對得道高僧極度的虔誠尊崇之心! 接下来, 将带您到**筷子山海滩**观赏优美的风景。过后, 前往 **Premium Outlet Cha-am** 尽情购物。最后前往**华欣特色夜市**逛街和品尝当地小吃。

### 第四天 华欣—曼谷

(早/午/晚餐)

早餐后, 带您游览最古老的**丹嫩沙多水上市**是俗称的曼谷“水上集市”, 一个和当地居民生活有着密切联系的场所。在一条条卖货的小船在运河上交错往来, 再加上河岸边那一家家水乡居民的住宅, 构成了一幅令人深感亲切而又典型的曼谷印象画卷。随后 续往**铁路市场**独有的“铁路奇观”, 这里的市集活躍在鐵路兩旁。鐵皮屋遮陽棚鱗次 疊床架黑壓壓擠滿兩旁, 每家都將自己的攤位擺在鐵軌旁, 當火車通過時必有響鐘聲, 就會 看到店家們一一將自己攤位往後挪, 火車僅擦著棚架駛過。抵达曼谷后前往参观**四面佛**, 一面代表着和平和健康, 一面是好运, 一面良好姻缘, 一面防止病魔。晚上续往全新**曼谷夜市河滨夜市**是于2012年五月全新开幕的超大型夜市。在曼谷住宿一晚。

### 第五天 曼谷起飞

(早餐)

早餐后, 自由活动至送往机场起程回国, 结束五天愉快旅程。

规定购物站: **珠宝&皮革工厂和蜂蜜园(保留更改的权利)**



珍珠假期(馬)旅游有限公司 www.pearlholiday.com

**PEARL HOLIDAY (M) TRAVEL & TOUR SDN. BHD.**

**Kajang (HQ)** KPL/LN 0354

Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,  
Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,  
43000 Kajang, Selangor.

Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868  
Email : enquiry.hq@pearlholiday.com

**Kuala Lumpur (Branch)** KPL/LN 5001

No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,  
Fraser Business Park, Off Jln Yew,  
55100 K.Lumpur.

Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758  
Email : enquiry.kl@pearlholiday.com

**Puchong (Branch)** KPL/LN 0354/3

No E-3-1, Blok E, Setia Walk,  
Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,  
47160 Selangor.

Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122  
Email : enquiry.pc@pearlholiday.com



HOTEL ACCOMMODATION Strongly recommend	RM/PAX (4-6pax)	RM/PAX (7pax & above)	SINGLE SUPP RM/PAX	Extension Night in Bangkok		
				TWN/ SINGLE RM/R/N	TRIPLE RM/R/N	Child no bed RM/PAX
3* <b>Bangkok:</b> Pratunam Pavilion/ Season Siam or sml 3* <b>Hua Hin:</b> Ibis / Royal Pavilion/ Riche or sml	1279	1069	499	289	359	79
3*+ <b>Bangkok:</b> Baiyoke Boutique / Bangkok Palace or sml 3* <b>Hua Hin:</b> Ibis / Royal Pavilion / Riche or sml	1319	1109	539	349	459	89
4* <b>Bangkok:</b> Indra Regent / Eastin Makksan or sml 3* <b>Hua Hin:</b> Ibis / Royal Pavilion/ Riche or sml	1369	1159	589	389	529	89
5* <b>Bangkok:</b> The Berkeley Pratunam / Sukosol or sml 3* <b>Hua Hin:</b> Ibis / Royal Pavilion/ Riche or sml	1475	1269	699	489	629	109

**The above tour package inclusive of :**

- \* 02 night stay at Bangkok hotel (Twin Sharing)
- \* 02 nights stay at Hua Hin hotel (Twin Sharing)
- \* Meals : 4B, 3L, 3D
- \* Return Bangkok Airport/ hotel transfer
- \* Sightseeing as per itinerary
- \* English speaking guide/  
Mandarin speaking guide (based on request)

**以上配套包括 :**

- \* 02晚住宿于曼谷指定酒店 (双人间)
- \* 02晚住宿于华欣指定酒店 (双人间)
- \* 膳食: 4早餐, 3午餐, 3晚餐
- \* 曼谷机场/酒店来回接送
- \* 行程如上
- \* 英语导游 / 华语导游 (视要求)

**The above tour packages exclusive of :-**

- x **Compulsory tour guide tipping-RM 55/pax**  
(Collect by Travel Agent)
- x Air ticket & airport tax
- x Personal expenses
- X Travel insurance RM41/ pax (strongly recommend)

**以上配套不包括:**

- x 规定导游小费-RM 55/每人(旅行社代收)
- x 机票与机场税等
- x 私人消费
- X 旅游保险 RM41/人 (强力建议)

**Child Fare : (02 - 11 years old)**

- \* Child with extra bed : 90% of Adult fare
- \* Child no bed : 70 % of Adult fare

**Remark:**

- \* Min 04 pax travelling.
- \* Child below 02 yrs old is *free of charge*.
- \* Hua Hin hotel final confirmation upon arrival due to above chooses hotel.
- \* All the rates are valid for **Malaysia Market** only and tour is based on PRIVATE basis.
- \* Double bed room are subject to hotel availability upon check in
- \* Tour fare is subject to change without prior notice
- \* Compulsory shopping stop : **Gem & Leather Factory and Honey Farm (Subject to change)**

**备注:**

- \* 04 人成行。
- \* 小孩02岁以下免费。
- \* 华欣酒店最后决定一切以抵达华欣游玩时为准。
- \* 以上所有价格只适合**马来西亚人士**和接送与行程将会以独立成团出发游玩。
- \* 双人床房将视乎酒店当日入住情况而定
- \* 本公司保留更改团费的权利
- \* 规定购物站 : **珠宝&皮革工厂和蜂蜜园 (保留更改的权利)**